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          REPUBLIKA HRVATSKA 
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 
                GRAD TROGIR 
                  GRADSKO VIJEĆE 
 
KLASA: 024-02/23-01/2 
URBROJ:2181-13-51/01-23-2 
Trogir, 07. ožujka 2023. godine 
 

SAŽETAK ZAPISNIK 
 
s 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Trogira održane 7. ožujka  2023.g. (utorak) u 10:00 sati u gradskoj 
vijećnici – zgrada Kneževa dvora – Trg Ivana Pavla II 1 – prvi kat.  
 
Sjednici su nazočni: 1.) Predsjednik Gradskog vijeća Grada Trogira – Toni Zulim ;  2.) Nives Karanušić; 
3.)Vesna Japundžić; 4.)Anka Zelalija; 5.)Luka Rožić; 6.) Siniša Stojan 7.) Mario Juranović, 8.) Ivan Tironi; 
9.) Tonći Barada; 10. )Vedran Rožić; 11.) Anto Bilić; 12.) Mateo Šćurla i 13.) Frane Žižak 
 
Odsutni vijećnik: vijećnik Ivan Šustić i Goran Piteša  
 
Sjednici su nazočni i: gradonačelnik Ante Bilić, zamjenik gradonačelnika Viktor Novak, , privremeni 
pročelnici  Sanja Alajbeg, Ivan Meštrović,  Dujo Odžak, Lidija Musinov, te predstavnici medija i tiska. 
 

AKTUALNI SAT 

 
Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim  otvara 13. sjednicu Gradskog vijeća Grada Trogira. 

 
Sat vijećničkih pitanja započeo je vijećnik Ivan Tironi: dobro jutro svima, ja bih imao dva pitanja. Znači 
jedno je pitanje povezano sa odgovorom Grada. Gdje mi je Grad dostavio ove EU pomoći i tako. I sad 
kad ja gledam ove EU pomoći i to se u principu odnosi na, ma sve pohvale što se toga tiče, jer svaka 
pomoć je dobrodošla, i to znači da je projekt napravljen i da je sve prošlo. I to je pozitivno. Odnose se 
uglavnom na dječje vrtiće, onda imamo o socijali i tako imamo ovdje i kino. Međutim kad gledam ovako 
koliko god svatko sredstvo koje dođe u Grad to je dobro. Međutim smatram kad bi gledao za pojedinca 
ovaj iznos ostvaren to je veliki iznos, i to nije upitno. Međutim kad gledam za Grad Trogir to je na neki 
način presiromašno u odnosu na ono što grad predstavlja prema mom mišljenju. U odnosu na zaštitu 
Unesco. Prema tome smatra se da je moglo više i da me to na neki način razočaralo. I znam da je SDP 
davao u svojim programima. Na neki način je Trogir grad Unesco. I ljudi naši sugrađani od toga i žive. 
Nigdje ne vidim kula Kamerlengo koja se raspada pred našim očima, kula Sv. Marka. Znači nisam samo 
ja bio po svijetu, bili su i drugi ljudi ovdje prisutni, znači onaj park Garagnin, u svakom mjestu na zapadu 
i na istoku Europe i u svijetu ja mislim da se parkovi danas pretvaraju u jedan društveni sadržaj gdje 
ljudi izlaze, gdje se druže i gdje provode vrijeme. No taj park Garagnin je u principu u centru grada, a 
izgleda da ga ne znamo na pravi način afirmirat. Znači svojevremeno sam govorio ona gradska vrata 
raspadaju se. I da ondje nasuprot Karare privatna kuća, ja ne znam ali ona kuća od Cinotija, onaj već 
okvir je pao ima dvije godine, stoji neka metalna greda i tako. Mislim da premalo pažnje posvećujemo 
ono što Trogir je. I mislim da bi tu trebalo puno više napraviti, jer ako sve skupa nismo napravili neki 
projekt na pravi način od toga nema ništa.  Drugo pitanje znači po gradu se vidim kopa, i to je uredu 
nemam ništa protiv. Međutim, u odnosu na ovu turističku sezonu ja pretpostavljam da svi ovi gradovi 
koji normalno mislim ni vi suprotno ne mislite. Međutim kako se neki poslovi odvijaju pogotovo ono 
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kino i ovo sve okolo, mislim da bi to sve trebalo biti gotovo tamo do Uskrsa, definitivno. I sad me 
naprimjer zanima kad budu asfaltirali onu cestu oko grada, kako će je asfaltirat? Znači, samo onaj dio 
koji je iskopan ili će asfaltirat cilu cestu. Odmah ću reći svoje razmišljanje. To je reprezentativna 
prometnica. To je, na neki način kad uđeš u grad, to ćeš vidit odma. Po meni definitivno ne dolazi u 
obzir da se asfaltira samo onaj dio koji je iskopan. Mislim, to definitivno ne dolazi u obzir pa čak i da 
nije sa izvođačem dogovoreno, po meni grad treba stat iza toga i napravit kako treba. Dalje znači, 
gledam isto tako ondje ispred Svaline. Onaj onde ne znam kako se dosad nitko nije sudario. Ne znam, 
ona cesta, onaj ondje odvod, isto je pitaj Boga već par godina ondje stoji. Zanima me isto velika sredstva 
su uložena onde u onaj trg ispred ribarnice. Ne znam da li one stolice treba lakirati svake godine ili ne, 
ali ako smo već tamo neka sredstva uložili nemojmo dozvolit da se desi šta nam se desilo kod ovoga 
mosta. I više-manje to je to, moja dva pitanja. 
 
Gradonačelnik Ante Bilić: Dobar dan, evo sve Vas skupa pozdravljam na početku ove sjednice Gradskog 
vijeća. Zahvaljujem vijećniku Tironiju na pitanjima. Možda u odgovoru, točnije pitanju nije bilo 
precizirano na koji se period odnosi, što se tiče sredstava EU. Projekti kao što su kula Kamerlengo, park 
Garagnin, projektna dokumentacija, napravljena ishođena su građevinske dozvole isto iz sredstava EU. 
To je početo još u mandatu gradonačelnika Stipčića. Znači to je spremno za apliciranje na fondove EU. 
Kako su prethodni fondovi bili do razdoblja 2020. novi su od 2020 – 2027. programiranje je još u tijeku, 
još nema natječaja za sredstva iz ove perspektive, tako da se to čeka. Prvenstveno za kulu sv. Marka i 
kulu Kamerlengo. Što se tiče parka Garagnin, on je u početku zamišljen vrlo ambiciozno i ta investicija 
je tad bila procijenjena na 30-tak miliona kuna. Znamo da je sad uz ovu inflaciju to sad sigurno više. 
Tako da smo pripremili sa ustanovom Krš i more i projektantima da se izdvoji jedna faza, koja bi se 
sredile staze, stavila rasvjeta, sredio ulaz sa sjeverne strane kod policije, da ga barem stavimo u funkciju 
, jer stvarno je šteta da stoji u takvom stanju. Tako da je to odgovor na taj prvi dio pitanja. Što se tiče 
radova u samoj gradskoj jezgri, znači počeli su odmah na vrijeme, odmah iza sezone, i predviđeno je 
prema ugovoru da traju dulje i nastave i iza sezone, dogovor je i da se i Kažotićeva i sve ove stave u 
funkciju najkasnije do 1.5. , neće biti betonirane, jer šteta je da kamioni voze po kamenu, pa da se 
uništi, pošto će biti još radova. Tako da tako da to očekujemo da radovi budu gotovi dogodine do 
Uskrsa. Što se tiče asfaltiranja evo to ćemo provjeriti tu je pročelnik, ali sigurno neće samo zakrpati. To 
zadnje pitanje klupe ispred ribarnice se učestalo postavlja i upravo je naručen taj bagrem , zbog kojeg 
su i bili oduženi radovi. To je bila i zamisao arhitekta jer se on ne treba održavati  bila je namjera da 
dobije tu patinu i da tako izgleda. Znači nije predviđeno da se on lakira.  
Vijećnik Ivan Tironi: Ja respektiram odgovor gradonačelnika, ali evo dozvolite mi da ja budem 
nezadovoljan i smatram u odnosu na grad UNESCO-a star 2300 2400godina ti je presporo ove 
spomenike po Trogiru. Ako mi budemo ove spomenike po Trogiru. Mislim sve ja to razumin imaju neke 
procedure, ali ja sam uvjeren da sredstva koja ne dolaze. Tako da ta procedura koju smo mi trebali 
napraviti je sigurno trebala biti brža. Čiji je propust ove vlast, vlade ili one prije  nije bitno ali sigurno je 
da tu nešto ne štima. Što se tiče sezone, a evo bit će sta bude, Bože moj, ali po meni to bi trebalo biti 
gotovo do Uskrsa. Što se tiče one ceste oko grada kraj Slavena, nemojte dozvoliti da asfaltiraju samo 
jedan dio, ako treba i Grad sudjelovati. Ono je jedan dio ulaza u grad i ne bi smio biti djelomično 
asfaltiran. Jedan dio da se aflatira, a ovi drugi ostaje kako je.   
 
Vijećnik Siniša Stojan: lijep pozdrav svima, imam dva pitanja za gradonačelnika. Prvo pitanje vezano za 
Mo Mastrinka i odvoz komunalnog otpada ispred kućnog praga, vozilo na pogon 4*4, što je dosada 
odrađeno po ovoj temi. O ovoj temi smo već na  sjednici gradskog vijeća razgovarali prije šest mjeseci. 
Pa ste rekli da ćete nešto napraviti, evo građane Mo Mastrinka  zanima što se napravilo po tom pitanju. 
Drugo pitanje vezano za gradski deponiji Plano. Građani grada Trogira pitaju što se događa na 
gradskom deponiju.  
 
Gradonačelnik Ante Bilić: Što se tiče odvoza na kućnom pragu, točno je da smo raspravljali, odnosno 
da je bilo pitanja na prošlim vijećima. Ono što smo napravili, je da smo pokrenuli procedure,  ispitali 
tehničke mogućnosti vidjeli kako se to može ostvariti. Znamo da su rokovi nabave, pogotovo takvih 
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specijalnih vozila ,  duži, tako da nam je plan da to krene iduće godine. Jednostavno s kim smo god 
pričali takvo vozilo se ispod 12 mjeseci ne može nabaviti. Ali evo procedure su pokrenute. Što se tiče 
deponija. Pretpostavljam da pitate za ovo ilegalno odlaganje koje je gore bilo. Znači nakon što smo 
svojim internim kontrolama utvrdili, djelatnici holdinga su to prijavili državno odvjetništvu i napravili 
sve radnje da se to zaustavi i da odgovorni odgovaraju za počinjene prekršaje. Tako da mislim da je to 
u tijeku. I ono što je bitno da postoje te interne kontrole i da se ono, ako se i  događalo u prošlosti, više 
ne može događati i da postoje tri četiri razine kontrole.  
 
Vijećnik Anto Bilić: Dobar dan svima. Imam dva pitanja, točnije prvo nije pitanje već apel. Apel građana 
Travarice, imamo problem iz osobnog iskustva, a i kompletne Travarice. Odvoz plastične ambalaže, 
znači vrećica za plastiku  i spremnika za papir. Ili se sve ulice ne prazne, ili ne može kamiončić u sve 
ulice ući, dajte samo recite da znamo o čemu se radi. Zna se dogoditi da se četiri tjedna ne pojavi odvoz 
plastike i papira. Prvo pitanje, prošli ponedjeljak , regionalni dnevnik slučajno sam ga pogledao, Kutina 
i Đakovo, su u istoj situaciji, s tim da mislim da su oni dobili tri četiri godine prije. Pričam o Divuljama. 
Država je 5 godina prije isteka ugovora kojega je država dala, nama za Divulje njima isto za prostor 
vojarne, s tim da su njima pola vojarne dali, manja kvadratura. Država je vidjela da tu se ništa apsolutno 
nije napravilo, znači niti ono zlatna lopata, kamen temeljac, snimanje kamerom i tako to. Znači vidjeli 
su da nema od toga ništa i da nema mogućnosti slijedećih 5 godina ništa od toga napraviti. I onda 
oduzelo im se i onda je država koliko sam skužio reportažu, već u roku od 48h našla nekog investitora. 
Državi je lakše raditi nego nama kao Gradu. Nama se zna za što je to tamo predviđeno, sportsko 
rekreativni centar. Zato bi apelirao i molio ajmo definirati ovu situaciju sa Hajdukom. Ako tu nema 
ništa, a vjerujte mi nema ništa. Ajmo naći nekoga, tko želi, mi Županija, pomoć Grada da se pokrene, 
da se počne nešto. Da dođemo u situaciju da se napravi jedno normalno igralište, u gabaritima  
standardnih u da se može igrati veći rang, a kasnije ćemo raditi jednu tribinu, drugu, ako bude potrebno 
ili neki dodatni sadržaji koji bi mogli povezati ostale sadržaje koji bi se nalazili na tom dijelu.  
 
Gradonačelnik Ante Bilić: što se tiče prvog pitanja, odnosno apela oko odvoza evo,  ja ću apelirati da 
se to provjeri. Mora biti odvoz dva puta mjesečno papira i plastike, koji je po onom rasporedu zadan. 
Ako ima nekih propusta da se to ispravi. Što se tiče Divulja i tu se mogu djelomično složiti da to sad već 
predugo traje. I da ćemo tu morati poduzeti neke korake, da to  razriješimo i vidimo je li to ide ili ne 
ide.  
 
Vijećnik Tonći Barada: Dobar dan, lijep pozdrav svima. Ja također imam dva pitanja. Odnosu se na 
ljetne pozornice. Znači Grad Trogir dobio je otvorenu ljetnu pozornicu sa kupolom za kulturna 
događanja. Modularna pozornica koja je složena i montažno zahtjevna. Tijekom turističke sezone u 
gradu se održavaju razna događanja, koja se vežu za montažne pozornice. Isto tako i za manifestacije i 
po mjesnim odborima. Prvo pitanje da li se razmišlja o lokaciji ljetne pozornice na kojoj bi se tijekom 
sezone održavala razna događanja. Drugo pitanje. Za manifestacije po gradu i drugim mjesnim 
odborima potrebna je manja montažna pozornica koja je po dobivenim informacijama rashodovana, i 
pitanje razmišlja li se o nabavci pozornice  da ne plaćamo najam vanjskom iznajmljivači, kada nam to 
može dobro služiti i da koristimo uslugu Trogir holdinga koju smo i do sada koristili.  
 
Gradonačelnik Ante Bilić: dobro ovo je bilo ubiti jedno pitanje oko ljetne pozornice i da se nabavi jedna 
koja je mobilnija za druga događanja. Koliko znam Turistička je nabavila, ova se sad može montirati u 
kompletu, nabavili smo i ove teleskopske nogice da se može jednostavnije montirati, kad se ne montira 
kupola. Tako da mislim da će biti na taj način zadovoljene ove potrebe za manje manifestacije. O sami 
događanjima ono ovisi gdje će biti, to je manje više u kuli bude, ali imamo još neke lokacije koje budu 
i po projektu  koje su predviđene za ljetnu pozornicu, iza kule kad je bio Street food festival, i takva 
slična događanja će se i dalje koristit. 
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Vijećnik Mateo Šćurla: Dobar dan, poštovane gospođe i gospodo. Imao bih dva pitanja. Trogir, grad 
bogate povijesti i umjetnosti. Možda u cilju boljeg razumijevanja vlasti i oporbe, najbolje je parafrazirati 
s umjetnošću, možda ćemo se tako bolje razumjeti.  
1980. Ibrica Jusić je izdao album „Čovjek bez kafića,“ ja bih dodao i bez posla, sa kojeg mi na pamet 
padaju stihovi pjesme, meni jako drage, da citiram kaže: „Nepal, Ganges, Brahmaputra, Bože kako 
lijepo zvuči.“ 
No,  idemo ipak malo u realnost. Trogir Holding je 7. veljače objavio Javni poziv za prikupljanje ponuda 
za najam/stana kuće radi smještaja 5 sezonskih radnika. Nigdje nije objavljen natječaj za radno mjesto. 
Planirano razdoblje trajanja najma je od 1. travnja do 30. rujna 2023. godine uz mogućnost produljenja 
ugovora što bi moglo značiti da je „sezonac“ samo paravan za strane radnike na neodređeno vrijeme. 
Pitanje je jesu li ugovoreni/dogovoreni sezonski radnici koji su strani državljani, a ako nisu, temeljem 
kojih saznanja smatrate da će to biti radnici terenci kojima treba osigurati smještaj, te gdje je oglašeno 
da se nudi zapošljavanje? To bi bilo prvo pitanje. Kao gost u emisiji „Otvoreni studio“ Televizije 
Dalmacija 3.3. 2023. izjavili ste da Vam je ulaganje u sportsku infrastrukturu jedan od prioriteta, a da 
vam je na vrhu prioriteta zelena politika. Vidimo da se zelenom politikom, pod navodnike, bavite 
„pilanjem borova i  planiranim hortikulturnim parkom, a za sportsku infrastrukturu se priča o novoj 
dvorani.“ Pitanje je: Što je planirano sa izgradnjom sportskih terena ( mali nogomet, rukomet, košarka 
i odbojka), ucrtanih u Detaljnom urbanističkom planu Brigi - Lokvice na površini između Parka 
Prijateljstva i Crkve svetog Ivana Pavla II? 
 
Gradonačelnik Ante Bilić: Nema danas direktora holdinga. Mogu probati odgovoriti, može on pismeno 
odgovoriti. Koliko ja znam ugovoreni su sezonski radnici za ovaj period, jer prethodno se na tržištu nije 
moglo naći takvi profil radnika. Što se tiče zelenih politika i ovog dijela pokrenuli smo izradu idejnog 
rješenja. I stavili smo u proračun i neke novce  da i  u taj projekt krenemo, ali sigurno su  nam puno veći 
prioriteti i veći nogometni stadion odnosno igralište i nova sportska dvorana. Prvo imamo jednu koju 
koriste i škola i svi klubovi i uopće nema prostora odnosno fali termina. Znamo koliko ima djece na 
Batariji i ne može se igrat osim ove druge županijske lige, odnosno prve, nema tehničkih uvjeta. Tako 
da moramo neke prioritete posložiti. Ne možemo odjednom 25 projekti realizirati, ali to svako je u 
planu u ovoj godini da  se pokrene izrada projektne dokumentacije i da se taj dio onda rekreativni na 
taj način sporta pokuša zadovoljiti. 
 
Zaključen je aktualni sat.  
 
Utvrđuje se da je sjednici nazočno 13 vijećnika. 
 
Uz poziv na sjednicu je predložen sljedeći 
 
                                                     Dnevni red   
 
-Zapisnik sa 12.sjednice Gradskog vijeća Grada Trogira 
 
1) Prijedlog Odluke o osnivanju Mjesnog odbora Mastrinka  
2) Prijedlog Odluke o proglašenju statusa nerazvrstane ceste – javnim dobrom u općoj uporabi  
3) Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o organizaciji načinu naplate parkiranja na 
javnim parkiralištima u gradu Trogiru   
4) Prijedlog Odluke o kriterijima i mjerilima te načinu financiranja Javne vatrogasne postrojbe 
Grada Trogira u 2023. godini  
5) Prijedlog odluke o osnivanju Kulturnog vijeća Grada Trogira   
 
Na dnevni red nije bilo primjedbi i dodatnih prijedloga, pa se isti smatra usvojenim.  
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Zapisnik  
- Na Zapisnik sa 12. (dvanaeste) sjednice Gradskog vijeća Grada Trogira održane 28. prosinca 2022. 
godine nije bilo primjedbi te se isti smatra usvojenim. 
 
Ad./1. 1. 1) prijedlog Odluke o osnivanju Mjesnog odbora Mastrinka 
 
Privremeni pročelnik Dujo Odžak uvodno obrazlaže prijedlog. Otvara se rasprava, s obzirom da  nije bilo 
prijavljenih za raspravu ista se daje na glasanje Odluka o osnivanju Mjesnog odbora Mastrinka,  te je 
usvojeno sa 10 “ZA“  i 3 „SUZDRŽANA“. 
 
Ad/2.2 Prijedlog Odluke o proglašenju statusa nerazvrstane ceste – javnim dobrom u općoj uporabi 
 
Privremeni pročelnik Ivan Meštrović uvodno obrazlaže prijedlog. Otvara se rasprava, te u njoj sudjeluju 
vijećnik Ivan Tironi, Siniša Stojan, Mateo Šćurla, privremeni pročelnik Ivan Meštrović i Gradonačelnik 
Ante Bilić. S obzirom da više nije bilo prijavljenih za raspravu ista se zatvara i daje na glasanje  Odluka o 
proglašenju statusa nerazvrstane ceste – javnim dobrom u općoj uporabi te je usvojeno sa 9“ZA“  i 
4„SUZDRŽANIH“. 
 
  Ad/3. 3. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o organizaciji načinu naplate parkiranja na 
javnim parkiralištima u gradu Trogiru   
 
Privremeni pročelnik Ivan Meštrović uvodno obrazlaže prijedlog. Otvara se rasprava, s obzirom da  nije 
bilo prijavljenih za raspravu ista se daje na glasanje Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o organizaciji 
načinu naplate parkiranja na javnim parkiralištima u gradu Trogiru  te je usvojeno sa 9“ZA“  i 
4„SUZDRŽANIH“. 
 
Ad/4. 4. Prijedlog Odluke o kriterijima i mjerilima te načinu financiranja Javne vatrogasne postrojbe 
Grada Trogira u 2023. godini 
 
Privremena pročelnica Ruža Kovačević Bilić uvodno obrazlaže prijedlog. Otvara se rasprava, s obzirom 
da  nije bilo prijavljenih za raspravu ista se daje na glasanje Odluka o kriterijima i mjerilima te načinu 
financiranja Javne vatrogasne postrojbe Grada Trogira u 2023. godini te je usvojeno s JEDNOGLASNO 
sa  13“ZA“ . 
 
 
Ad/5. 5. Prijedlog odluke o osnivanju Kulturnog vijeća Grada Trogira   
 
Privremena pročelnica Ruža Kovačević Bilić uvodno obrazlaže prijedlog. Otvara se rasprava, s obzirom 
da  nije bilo prijavljenih za raspravu ista se daje na glasanje Odluka o osnivanju Kulturnog vijeća Grada 
Trogira  te je usvojeno s JEDNOGLASNO sa  13“ZA“ . 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Toni Zulim zaključuje 13. sjednicu Gradskog vijeća u 11:00 sati. 
 
Zapisnik vodila:      
Ivana Sorić                                                                         
 

                                                                               Predsjednik Gradskog vijeća   
                                                                                    Toni Zulim  


